

# 豪景花園管理有限公司

## T.L. 60 MANAGEMENT LIMITED

(牌照號碼：C-642565)

新界青山公路 100 號青龍頭豪景花園商場 1 樓 22 號舖

Shop 22, 1/F, Commercial Complex, Hong Kong Garden, No.100 Castle Peak Road, Tsing Lung Tau, N.T.

Tel : 2491 7234

Fax : 2496 1998

檔案編號 Ref. No. : HKG/2025/N/0879

2025年10月15日

To : All Tenants / Residents

### **Re : 2025 Customer Satisfaction Survey – Hongkong Garden**

In order to enhance the quality of our customer services, we are going to conduct an Annual Customer Satisfaction Survey by means of your valuable opinion. Therefore, you are cordially invited to express your valuable opinion in this regard. Please give us your valuable suggestions and comments by scanning and filing the online questionnaire between **15 October 2025 to 14 November 2025**.

Should you have any queries, please feel free to contact our Building Customer Services Department at 2491-7234. Thank you for your kind co-operation.



T.L.60 Management Limited

敬啟者：

### **2025 客戶服務意見調查 - 豪景花園**

為進一步提升服務水準，客戶服務部將進行一年一度客戶服務意見調查，藉以瞭解各客戶的需要及對我們服務水平，從而讓我們持續提供優質的服務。我們現誠意邀請各客戶給予寶貴意見，並於 **2025 年 10 月 15 日 至 2025 年 11 月 14 日** 掃描以下二維碼及填交網上調查問卷。

如有任何查詢，請致電客戶服務部 2491-7234 與本部職員聯絡。

謹此多謝各客戶的回應及支持。

此致

各業戶 / 住戶



豪景花園管理有限公司 謹啟

2025 年 10 月 15 日

